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Prihodnost je v 
poslovanju na tujih 
trgih

Zadnjih pet let smo v 
Jelovici kljub težavnim 
razmeram na trgih 
dosegali rast poslovanja. 
Večina rasti je temeljila na 
izvozu na najzahtevnejša 
tržišča, ob tem so sev 
Sloveniji zaradi finančne 
krize obseg investicij 
močno zmanjševal. V 
Jelovici smo se uspeli 
pravočasno prilagoditi 
novim razmeram in 
zahtevam trga, spremenili 
strukturo izdelkov in jih 
intenzivneje tržili na tujih 
trgih, ki danes predstav
ljajo več kot 70% naših 
prihodkov.

V zadnjem letu smo se dokončno uveljavili 
kot ponudnik zahtevnejših lesenih montažnih 
objektov, kot so vrtci, šole, domovi za 
ostarele, večstanovanjske stavbe. To nam 
priznava tudi naša konkurenca tako doma, 
kot v tujini. Z znanjem in izkušnjami, ki jih 
imamo, smo pri gradnji zahtevnih objektov 
v samem evropskem vrhu. Tako smo v manj 
kot šestih mesecih sposobni izvesti velik 
objekt in ob tem izpeljati vse postopke, od 
prevzema travnika do pridobitve uporabnega 
dovoljenja. Naše vodilo je skrb za kvaliteto 
in energijsko varčnost takšnega objekta ter 
uporaba inovativnih rešitev. Naši objekti so 
v zadnjem letu prejeli številna priznanja in 
nagrade za najboljšo inovativno trajnostno 
gradnjo in najbolj energetsko varčne objekte.

Leto 2013 je bilo za skupino gotovo eno izmed 
zahtevnejših in najbolj viharnih let doslej. 
Zaključili smo ga z dobrimi obeti, ki se kažejo 
predvsem v tujini. Pozitivni trendi za trženje 
hiš v Nemčiji, Švici, Avstriji in Italiji ostajajo, 
ob tem si želimo povečati partnersko mrežo 
in naše hiše ali večje objekte predstaviti na 
novih trgih. Povečati si želimo tudi delež 
prodaje individualnih hiš doma. Z nekaterimi 
novostmi prodajnega procesa in razvojem 
novih detajlov ostajamo optimistični. Želimo 
si predvsem lepih in tehnološko zahtevnih hiš, 
kjer bomo pokazali svoje znanje in izkušnje 
pri gradnji lesenim in energetsko varčnih 
objektov.

in dodajati nove storitve, ki so strankam 
pomembne pri nakupu in uporabi. Pri 
trženju naših oken v tujini lahko s pravim 
pristopom potenciale spremenimo v 
realizirane projekte in nove reference. V letu 
2014 načrtujemo investicije v tehnološko 
prenovo in posodobitev proizvodnje, kar nam 
bo omogočalo proizvodnjo še zahtevnejših 
proizvodov na stroškovno optimalen način.

Center energetskih rešitev, kije letos praznoval 
prvo obletnico delovanja in so ga stranke 
dobro sprejele, bomo v letu 2014, skupaj s 
partnerji odprli tudi v Zagrebu. Tako bodo 
naša energetsko varčna okna in hiše po nekaj 
letnem premoru spet na jugovzhodnih trgih, 
kjer ime Jelovica še vedno pomeni sinonim 
za kvaliteto. To potrjuje tudi dejstvo, da smo 
se v Bosni in Hercegovini konec leta uvrstili 
na prvo mesto lestvice najbolj prepoznavnih 
podjetij na področju oken in vhodnih vrat.

Verjamem, da bo poslovni optimizem, ki je v 
zahodni Evropi, tudi pri nas povzročil premike 
v pravo smer. Ob negotovosti na domačem 
trgu, ki se bo nadaljevala tudi v letu 2014, se 
bomo v skupini Jelovica še aktivneje usmerili 
na naše tuje trge. Na nivoju celotne skupine 
tako tudi v letu 2014 pričakujemo rast na 
nivoju celotne skupine, ki nam bo uspela tudi 
s pomočjo sodelovanja z ustreznimi partnerji. 
Prednosti in priložnosti je dovolj, znamo in 
zmoremo jih uresničiti, torej jih dajmo.

Tudi na področju lesenih oken z nenehnih Gregor Benčina,
razvojem produktov in širjenjem partnerske predsednik upravnega odbora
mreže povečujemo tržni delež. Pozornost skupina Jelovica
bomo še naprej usmerjali v razvoj novih
izdelkov za različne trge, širili ponudbo
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Jesen 2013 zasedena z izdelavo velikih objektov:
skupaj več kot 5.800 m2

V Jelovici smo v drugi polovici leta v proizvodnji izdelali štiri velike objekte za domač trg, ki so bili 
postavljeni do konca leta, kar je bilo za družbo izziv zaradi kratkih rokov in obsežnih projektov.

Poleg individualnih hiš in objektov za tujino, smo za 
domače investitorje izdelali lesen vrtec Žaga v Bovcu, 
lesen montažni vrtec v Višnji gori, Dom starejših občanov v 
Kočevju in večnamensko dvorano v Senožečah. Pri vsakem 
od naštetih objektov smo se srečali s posebnosti, kot so 
velikost, namembnost, logistika, dostopnost lokacije, hitrost 
izvedenih projektov.

Vrtec Žaga v Bovcu: 1.300 m2
Lesen montažni vrtec, kjer se nahaja nekaj oddelkov šole 
prve triade, je oblikovan v tipični bovški arhitekturi. Kot 
glavni izvajalec, del smo zaradi zimskim razmer v Posočju 
objekt postavili v mesecu oktobru 2013, v decembru pa 
zaključili še dela v notranjosti stavbe in pridobili tehnično 
dovoljenje. Z visoko izolativnim sistemom zunanjih sten 
Termo plus in lesenimi okni, s troslojno zasteklitvijo spada 
objekt med sodobno zasnovane, ki zagotavljajo visoko 
energetsko varčnost. Vrtec z vso notranjo opremo Občini 
Bovec predajamo konec januarja 2014, kar je pred rokom, ki 
ga določa pogodba.

Večnamenska lesena montažna dvorana v 
Senožečah: 1.000 m2
Da znamo iz lesa narediti tudi velike hale, smo dokazali z 
večnamensko dvorano, kateri je pripojen manjši objekt z 
različnimi prostori za dejavnosti krajanov. Največji izziv je 
bilo konstruiranje objekta velikih razponov širine, višine in 
dolžine dvorane. V njej ni podpornih elementov, ki bi nosile 
streho, zato smo z znanjem in inovativnimi rešitvami, ki jih 
omogoča les, uspeli postaviti nadvse zanimiv objekt.

Dom starejših občanov v Kočevju: 2.500 m2
Ponosni smo, da smo v Jelovici postavili prvi lesen montažni 
dom za starejše. Dom, ki je zasnovan kot energijsko varčen 
objekt, obsega 2.500 m2, je dvonadstropen, z leseno fasado. 
Posebnost objekta je v njegovi namembnosti. Dom smo v 
proizvodnji izdelovali v treh fazah več kot tri tedne in ga tudi 
postavljali v treh fazah. Poleg konstruiranja, so bili zahtevni 
tudi procesi naročanja materialov, skladiščena elementov, 
logistike. Za objekt smo porabili preko 335 m3 lesa in izdelali 
skupaj 125 oken, balkonskih vrat in drsnih sten. Z izvedbo 
objekta smo pridobili odlično referenco.
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OKNA
www.jelovica-okna.si JELOVICA
Trend razvoja oken je v povečevanju energetske učinkovitosti
Pri razvoju sodobnih in energetsko varčnih oken smo v Jelovici v zadnjih letih naredili velik napredek. 
Z lastnim znanjem, inovacijami in sodelovanjem z različnimi raziskovalnimi inštituti so danes naša 
lesena okna med najbolj iskanimi v Sloveniji, vse bolj pa tudi v tujini. Naš razvojni oddelek nenehno 
razmišlja, kaj novega in boljšega lahko ponudimo v naslednjih letih.

Energetska učinkovitost stavb ostaja prioriteta, v ospredje pa stopa tudi večja udobnost bivanja. Naši strokovnjaki z razvojem 
sodobnih lesenih oken uspešno odgovarjajo najnovejšim trendom energetsko varčne gradnje z lastnimi inovacijami in 
povezovanjem s tujimi raziskovalnimi inštituti, kot je Ift Rosenheim v Nemčiji, kjer sta se tudi letos Florijan Stržinar in Jana Košir 
udeležila raziskovalnega seminarja.

Razvoj stavbnega pohištva postaja vse bolj kompleksen, kar 
pomeni, daje poleg upoštevanja standardnih zahtev v zvezi s 
toplotno izolirnostjo in zaščito pred vremenskimi neprilikami, 
potrebno vključiti tudi senčenje, zračenje, kontrolo 
dnevne svetlobe. Fokus ni vedno na denarnih prihrankih, 
pomembni so tudi varnost, udobje, dizajn, prijetno življenje 
v okviru okolju prijaznega. Vizija je, da naj bi razvoj oken in 
vhodnih vrat v prihodnosti temeljil na tako imenovanem 
univerzalnem dizajnu, ki bi poleg že navedenega upošteval 
tudi večfunkcionalnost, enostavnost uporabe, skladnost z EU 
zakonskimi zahtevami glede higiene, zdravja, s poudarkom 
na ekologiji in trajnosti uporabe, ter z upoštevanjem 
odlaganja in recikliranja, (življenjski cikel okna, ločevanje 
materiala pri izolacijskih okenskih komponentah,itd.). Po 
podatkih nemške okoljske agencije je v Nemčiji v leta 2010 
52% od vseh odpadkov pripadalo gradbeništvu.

Development of vvindovv design, glass 
and glazlng

V sodelovanju z naravo

Lesena okna še naprej ostajajo najbolj trendovska okna prav 
zaradi pomena ekologije in lastnosti materiala. Strokovnjaki 
opozarjajo, da je potrebno stavno pohištvo še bolj povezati 
z naravo in izkoristiti potenciale v vseh letnih časih v korist 
ugodja bivanja. Upoštevati je potrebno poletno udobje 
in svetlobno prepustnost, ki vpliva na celotno energijsko 
bilanco stavbe, hkrati pa ima pozitiven učinek na zdravje 
ljudi. Vse večji poudarek je tudi na toplotni izolaciji poleti. 
Poleg uporabe senčil, kot najenostavnejše rešitve zaščite 
pred soncem, na zaščito vpliva še orientacija fasade, velikost 
oken, položaj oken, velikost prostora, nočno zračenje, način 
delovanja senčil in prehod sončne energije.

Razvojno tehnične smernice oken:
debelina okenskega profila 80+ mm;
Uf< 0,95 W/m2K 
Ug < 0,7 W/m2K 
g > 60 %

Leseno okno 
JELOSTAR 
najbolj prodajano 
okno v letu 2013

Stranke so iz širokega 
asortimana naših lesenih 
oken v letu 2013 največkrat 
izbrali okno Jelostar.

leseno okno profila 78mm 
trojna zasteklitev 
Ug=0,6 w/m2K 
U®=0,72 W/m2K
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CER v Ljubljani praznoval prvo leto ACER
CENTER ENERGETSKIH REŠITEV

Partnerji Centra energetskih rešitev (CER) Jelovica, Petrol, Knauf Insulation, Zelene energije in JUB
smo prvo leto skupnega delovanja označili kot uspešno.

V prvem letu obstoja je nasvet o učinkoviti prenovi oken, 
izolacijskih materialih, ogrevalnih in prezračevalnih sistemih, 
rabi energentov ter celoviti prenovi objektov v CER-u poiskalo 
preko 2.500 obiskovalcev. Skupna vrednost sklenjenih 
projektov energetske prenove je ocenjena na okoli 2,5 
milijona evrov. Poslovno vlogo CER-a smo letos obogatili s 
paleto različnih dogodkov o energetski učinkovitosti. Na 
sedmih strokovnih posvetih je skoraj 500 udeležencev. Z 
izvedbo delavnic in seminarjev je bil dosežen prihranek 
energije v višini 720 MWh in prihranek 180 ton C02.

Konec poletja smo Petrol, Jelovica in Knauf Insulation 
ustanovili gospodarsko interesno združenje GIZ CER, ki 
omogoča skupen nastop na drugih tržiščih in vključevanje v

mednarodne povezave s področja energetske učinkovitosti. 
Članstvo v GIZ CER je odprto za nove družbe, ki jim je poleg 
pospeševanja svoje dejavnosti pomembna tudi družbena 
odgovornost in skrb za okolje v smislu kakovostne in 
trajnostne gradnje ter učinkovita raba energije.

»CER izpolnjuje naša pričakovanja. V Jelovici nas veseli, da so 
tako ob predstavitvi poslovne priložnosti na Hrvaškem, kakor 
v Evropi podjetja in združenja pozitivno sprejeli našo idejo, ki 
sledi cilju spodbujanja trajnostne gradnje,« je ob tem povedal 
predsednik upravnega odbora družbe Jelovica Gregor 
Benčina.

Info točka Eko sklada
CER so potrošniki sprejeli kot verodostojne ponudnike 
celovitih rešitev za odpravljanje energijske neučinkovitosti 
objektov ter svetovalno središče tako za končne, kot poslovne 
uporabnike. V info točki Eko sklada, ki smo jo postavili letos, 
obiskovalci prejmejo brezplačne nasvete energetskega 
svetovalca o koriščenju nepovratnih sredstev, ki jih država 
podeljuje v ta namen.

Najprej k energetskemu svetovalcu v CER
Pred odločitvijo o energetski sanaciji se je pametno 
posvetovati s strokovnjakom. Brezplačno svetovanje 
energetskega svetovalca Matjaža Valenčiča je na voljo tudi 
v CER-u. Povprašali smo ga o njegovi vlogi in o tistih, ki pri 
njem poiščejo nasvet.

Kakšen je pomen energetskega svetovalca? 
Najpomembnejše je osveščanje. Občani so izpostavljeni 
množici informacij, zato je pomembno, da dobijo celovit,

strokoven in nevtralen nasvet. Skušam podajati celovite 
rešitve, ne posameznega nasveta za odpravo težave. Primer: 
občan, ki ima težavo s plesnijo v bivalnih prostorih sprašuje, 
s kakšnim premazom naj jo odstrani. Moj odgovor je povsem 
drugačen, kot ga pričakuje, vendar občan spozna, da je iskal 
ravno to: poleg tega, da odstrani plesen, mora preprečiti, da 
ne bi ponovno nastala. Ukrepi so odvisni od lastnosti stavbe in 
načina rabe.

Kdo so večinoma tisti, ki pridejo k vam po nasvet?
Ni tipičnega obiskovalca. Pridejo vsi, od mladih, ki si prvič 
rešujejo stanovanjsko vprašanje do starejših, ki običajno iščejo 
nasvete za izboljšanje bivanja. Še posebej sem vesel arhitektov, 
izvajalcev ali upravnikov večstanovanjskih stavb, prepričan 
sem, da bodo nasvete uporabili večkrat.

Nasvete Matjaža Valenčiča najdete tudi na facebook.com/ 
CenterEneraetskihResitev. Za sestanek se lahko dogovorite 
preko www.cer-slo.si.
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V Jelovici smo letos ponovno podprli projekte za ohranjanje okolja 
na eko regati
Z udeležbo na dobrodelni veslaški regati je Jelovica tudi letos podprla projekte za ohranitev čistih 
voda, ki so jih predstavile eko šole.

Kot zelena družba namenjamo veliko pozornosti prav razvoju 
energetsko varčnih in trajnostnih izdelkov za zdravo bivanje 
in odgovornost do našega okolja. Zato so se naši veslači tudi 
letos udeležili eko regate na Bledu, ki je letos združila tako 
predstavnike podjetij kot diplomate.

Na mednarodnem dogodku je, poleg ekipe Jelovica, 
sodelovalo še 83 ekip. Pomerili so se na 200 metrski razdalji 
Blejskega jezera in s tem ter drugimi vsebinami podprli 
dolgoročni in celovit projekt za spodbujanje trajnostnega 
razvoja pri nas. Slovenske eko šole so predstavile rezultate 
svojih projektov za ohranjanje okolja in čistih voda. V Jelovici 
s svojo podporo takim dogodkom sporoča svojo družbeno 
odgovornost in kulturo bivanja v sožitju z naravo.

1000 otrokom v »naših« vrtcih podarili knjigo
Bralne urice z avtorjem knjige, ki smo jih organizirali letos so bile prijetna popestritev otrokom v 
vrtcih, ki smo jih postavili ali jih energetsko obnovili. V spomin so dobili vsak svojo knjigo.

Ob koncu šolskega leta 2012/2013 smo obiskali šest vrtcev, 
ki smo jih v Jelovici postavili na novo ali jim vgradili nova 
lesena okna. Poleg zdrave in prijetne bivalne klime, ki je sedaj 
v teh objektih, smo želeli predvsem otrokom ponuditi nekaj 
več. Polepšali smo jim čas v vrtcu in vsakemu podarili knjigo. 
Več kot 1000 otrok v vrtcih v Markovcih, Preddvoru, Divači, 
Ljubljani, Preddvoru in Radovljici seje udeležilo bralne urice 
o veverici Muki, ki najde svoj novi dom.

S svojo risbico so sodelovali na otroškem natečaju »Mladi upi 
Jelovice«, ki je potekal preko naše strani na www.facebook. 
com/Jelovica.si. kjer si obiskovalci še vedno lahko ogledajo 
izdelke.
Otroci so v spomin na srečanje domov odnesli svoj izvod 
knjige. V Jelovici smo pokazali, da je tudi v težkih časih 
mogoče biti radodaren in prijazen. Turneja po vrtcih je 
bila organizacijsko zahtevna, po nasmehih na obrazih pa 
vsekakor uspešna.

Letos smo v Jelovici sodelovali na številnih dobrodelnih 
prireditvah in z prispevki ali delom pomagali družinam v 
različnih stiskah, predvsem pa otrokom do lepših trenutkov 
otroštva.
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DOGODKI

JELOVICA
Jelovica na sejmu Made Expo v Milanu predstavila znanje in izkušnje

Jelovica je svojo ponudbo energijsko varčnih 
lesenih hiš in velikih objektov predstavila v 
Milanu, na največjem sejmu bivanja v Italiji. Z 
pridobljenimi kontakti smo zadovoljni.

Na sejmu Made Expo, ki v treh dneh obišče več kot 212.000 
ljudi, iz vsega sveta smo se letos predstavili skupaj z našim 
italijanskim partnerjem. Arhitekte in projektante, ki so 
obiskali naš razstavni prostor, je zanimala izvedba različnih 
konkretnih projektov. Prikazali smo celotno paleto naših 
objektov in storitev, različne razrede energijske varčnosti 
naših konstrukcijskih sistemov ter možnosti nadgradenj 
obstoječih objektov. Odličen primer nadgradnje je hotel v 
Dolomitih, kjer smo lani nadgradili nadstropje in investitorju 
povečali kapacitete.

Italijanske investitorje zanima predvsem naše znanje in 
prilagodljivost, ki jo radi pokažemo z referenčnimi objekti.

Naše lesene hiše za potrditev energetske varčnosti običajno 
v Italiji pridobijo tudi certifikat Kllimahaus. Trend rasti 
poslovanja Jelovice na italijanskem trgu ostaja, zato je bil za 
nas nastop na sejmu Made Expo, letos drugo leto zapored, 
vsekakor pomemben.

Jelovica podpira Tejo Gregorin tudi v olimpijski sezoni

Nova sezona se je za Tejo Gregorin in slovenske biatlonce že začela, v ljubljanski CER pa smo Tejo, ki 
je prišla s celotno biatlonsko ekipo, povabili na podpis pogodbe o sodelovanju v sezoni 2013/2014. 

Športniki so se obenem seznanili z najnovejšimi trendi energijsko varčne in trajnostne gradnje.

V CER-u se je pred odhodom na zadnje priprave pred 
sezono zbrala celotna slovenska biatlonska reprezentanca. 
Po kratki predstavitvi športnih ciljev, je Jelovica podpisala 
pokroviteljsko pogodbo s najboljšo slovenski biatlonko Tejo 
Gregorin za novo sezono, ki je tudi olimpijska. Jelovica jo v 
podpira v športnih prizadevanjih, karTeja dokazuje z dobrim 
delom v pripravljalnem času, predvsem z zmago na tekmi 
poletnega biatlona v Nemčiji in naslovom državne prvakinje 
biatlonu.

»Že tekma poletnega biatlona 
v Nemčiji je bila pokazatelj 
trenutne pripravljenosti in 
vesela sem, da mi je uspelo 
prekositi, DP na Pokljuki pa 
kaže na formo, ki se vzpenja 
in upam, da bo odlična prav 
na olimpijskih igrah. Ob 
tem se zahvaljujem svojim 
sponzorjem, ki mi omogočajo, 
da se lahko osredotočam na 
svoje delo«, je povedala Teja 
Gregorin.

6

Gregor Benčina, predsednik Jelovice je o pokroviteljstvu 
povedal, da Teja opravlja veliko bolj zahtevno delo, kot je 
podpis te pogodbe. »1/ veselje nam je, da lahko sodelujemo 
s Tejo in biatlonsko reprezentanco. Sezona je za športnike 
pomembna zaradi olimpijade v Sočiju, zato želim vsem čim 
boljše rezultate. Hvala tudi ekipi in vodstvu, da smo lahko v 
CER-u, v družbi najboljših.«

Srečanje biatloncev v CER-u v Ljubljani ni naključje, saj so 
partnerji CER-a: Jelovica, Petrol in Jub obenem še pokrovitelji 
naših biatloncev.
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NOVICE

JELOVICA
Številne prenove oken in vhodnih vrat na šolah in vrtcih po Sloveniji

V energetsko prenovljenih objektih, ki smo jih 
v Jelovici izvajali vse od od avgusta dalje, bodo 
prihranek stroškov ogrevanja občutili že to zimo. 
Z našimi lesenimi okni bodo imeli otroci zdravo 
bivalno okolje.

Druga polovica leta je bila za nas delavna tudi na področju 
energetske sanacije oken in vhodnih vrat na šolah in vrtcih 
po Sloveniji. Na voljo so bila evropska sredstva, zato so se 
številne javne ustanove odločile za izvedbo delne sanacije 
oken ali celovite sanacije objekta. Zaradi velikega števila 
poslov, ki smo jih uspeli pridobiti, so se nekatera dela 
zavlekla. Vse šole in vrtci so večino del želeli imeti opravljenih 
med šolskimi počitnicami ali v času, ko otrok ni v objektih, 
tako da smo bile vse naše montažne ekipe polno zasedene 
po različnih lokacijah, odločilna je bila tudi učinkovita 
proizvodnja in dobra koordinacija projektov.

Nova energetsko varčna lesena okna na osnovni šoli v Markovcih, 
ki stoji ob novem lesenem vrtcu, bodo tudi šolarjem ponudila 
zdravo bivalno klimo.

V kranjskih vrtcih so izbrali lesena okna s trojno zasteklitvijo, ki 
zagotavljajo nižje stroške ogrevanja.

Na osnovni šoli v Radovljici so bili z izvedbo prenove oken in 
vhodnih vrat zadovoljni že lani, zato so se tudi letos odločili za 
Jelovico. Šola je tako postala odličen primer dobre energetske 
prenove javnega objekta.

Decembra je bil na obisku dobri mož z darili

Kot že zadnjih nekaj let, je decembra otroke 
zaposlenih v skupini Jelovica spet obiskal Dedek 
Mraz. Prišlo je več kot 90 otrok s starši in dvorana 
Loškega odra je bila skoraj premajhna za vse 
otroke, ki so pričakovali obisk dobrega moža in 
seveda darila.

Po gledališki predstavi je najprej razdelil nagrade za najbolj 
prisrčne risbice lanskega leta, kasneje pa vsem otrokom 
predal letošnja darila. Seveda ni šlo brez pesmic, ki so mu 
jih otroci zapeli in obljube, da se naslednje leto spet srečajo.
Tudi letos so mu v spomin prinesli svoje izdelke.
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Po 34 letih energetsko obnovili naš lesen montažni vrtec v Škofji Loki

Vrtec Najdihojca iz leta 1979 bo z energetsko 
sanacijo podaljšal svojo uporabnost za vsaj 20 
let.

Jelovica je v Škofji Loki pred 34 leti postavila enega 
prvih lesenih montažnih vrtcev. Vrtec je takrat spadal 
med naprednejše objekte lesene gradnje pri nas, z našo 
energetsko sanacijo pa je postal tudi energetsko varčen 
objekt po zahtevah sodobnega časa.

Kakovost z lesom grajenega objekta ostaja
Izvedba energijske sanacije lesenega montažnega vrtca je 
bila za Jelovico posebej zanimiva, saj ob sanaciji preverjamo 
statično kakovost, predvsem kakovost vgrajenega lesa v

Vrtec nekoč Vrtec danes

konstrukciji objekta. Strokovnjaki so ugotovili, da je celoten 
les, ki je vgrajen v konstrukcijo objekta nepoškodovan in 
odlično ohranjen tudi po več desetletjih, kar potrjuje tezo, 
da je les, zanesljiv gradbeni material, uporaben dolgo časa. 
Kvaliteta naših lesenih montažnih hiš in večjih objektov 
po toliko letih ne spreminja, kar je odlična novica za naše 
stranke.
Energetska sanacija vrtca v Škofji Loki, izvedena v dveh 
delih, je obsegala menjavo plošč na zunanjih stenah objekta 
z okolju prijaznimi materiali, vgradnja novih, bolj energijsko 
varčnih lesenih oken in vgradnja debelejših izolativnih 
materialov fasadnega ovoja stavbe. S tem smo izboljšali 
bivalno klimo v vrtcu, znižali stroške ogrevanja za polovico, 
uporabnost pa podaljšali za naslednja desetletja.

Letos najvišji priznanji na dveh največjih sejmih gradbeništva
v Sloveniji

Jelovica potrjuje svoj primat na področju 
energijsko učinkovitih lesenih vrtcev z 
nagradami in zanimanjem domače in tuje 
strokovne javnosti.

Pasivni lesen vrtec v Preddvoru, ki je letos marca prejel 
nagrado Zelena misija sejma DOM za najbolj trajnostni javni 
objekt v Sloveniji, je bil za najbolj energijsko učinkovit javen 
objekt pri nas odlikovan tudi na sejmu MOŠ.

Nagrada MOS-a je Jelovici pomembna referenca za bodoče 
investitorje zato, ker potrjuje primernost trajnostne 
lesene montažne gradnje pri doseganju energijsko visoko 
učinkovitega objekta. Izgradnja javnih objektov je običajno 
sofinanciranja iz različnih javnih sredstev še bolj podvržena 
nadzoru. V Jelovici smo že večkrat dokazali, da zaradi znanja 
in izkušenj izpeljemo tudi najbolj zahtevne projekte.

K e ho (Nf aocrsKO vabcne objekte v Sloveniji aois

ZLATO
PRIZNANJE
KATEGORIJA NOVOGRADNJA

Gavni objekt - vrtec)

Zaradi inovativne 
gradnje je vrtec v 
Preddvoru vključen 
v številne stroko
vne projekte dobrih 
praks trajnostne 
gradnje v Sloveniji, 
regiji in v sklopu 
programov EU, kot 
je projekt Skoraj nič 
energijske stavbe 
(Nearly Zero Energy 
Buildings), kjer si je 
vrtec ogledalo prek 
100 ljudi.
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Naš cilj so zadovoljne stranke

Ko so stranke zadovoljne z našimi izdelki, smo zadovoljni tudi v Jelovici, saj vemo, da smo delo dobro 
opravili vse od svetovanja, do izdelave in postavitve hiše ali menjave oken. Zadovoljnje stranke so 
najboljša referenca za nas.

Danes je ob poplavi izdelkov ključnega pomena dobra kakovost izdelka za pravo ceno. V Jelovici stranke, poleg izdelka, 
dobijo tudi strokovne in uporabne nasvete, da je njihova investicija optimalna. Povratne informacije strank uporabimo tudi za 
izboljšanje svojih poslovnih procesov in storitev. Našo poslovni strategijo gradimo na zaupanju.

Najboljša kvaliteta lesene konstrukcije hiše
Z družino Goršin iz okolice Novega mesta smo odlično 
sodelovali že od zasnove nove hiše, upoštevali njihove želje 
in jim ponudili unikatno rešitev hiše s funkcionalnim tlori
som. Družina seje dobro pozanimala o ponudbi na trgu in 
na koncu ugotovila, da v Jelovici dobijo najboljšo kvaliteto 
hiše, posebej lesa, ki posledično pomeni, kakovost končnega 
izdelka. V novi hiši se odlično počutijo, »V Jelovici za kon
strukcijo hiše uporabljate les preverjene kakovosti, razlika v 
primerjavi z ostalimi ponudniki je očitna,« so povedali zado
voljni lastniki nove hiše Jelovica.

S strokovnimi nasveti do odlične energijsko 
varčne hiše
Mlado družino iz Rakeka je prepričal naš celoten paket po
nudbe: prednosti v sestavi zunanjih sten, fleksibilnost glede 
cene, izbira naravnih materialov, odlični projekti in sam vi
dez naših hiš, ki je, kot pravijo v trendu, a še vedno dovolj 
klasičen, da je večen. Ker so najprej razmišljali o klasično gra
jeni, jim danes ni žal, da so se odločili za leseno montažno 
hišo, saj ima resnično številne prednosti, predvsem pa hitro 
vselitev, ki seje vsak novi lastnik najbolj veseli. »Sstrokovnimi 
nasveti vašega prodajalca za izbiro optimalne sestave zunanjih 
sten smo dobili funkcionalno nizkoenergijsko hišo z najboljšim 
izkoristkom prostora in optimalnim ogrevanjem v kombinaciji z 
lego naše parcele in osončenjem hiše. Izvedba od pogodbe do 
postavitve je potekala brez težav in korektno.« je dodal Maks 
Zadravec iz Rakeka.

Energetsko prenovljena hiša postane topel dom
Teja Gregorin, naša najboljša biatlonka z veseljem deli 
izkušnje o bivanju v svoji hiši, ki smo jo energetsko prenovili 
v Jelovici. Pravi, da je razlika res očitna, bivanje v hiši pa pri
jetno in toplo. Ob njenih kratkih postankih doma med zim
sko sezono hiša potrebuje bistveno manj časa, da se ogreje 
in ostane topla z manj stroški. »Predvsem imam med sezono 
manj zoprnih prehladov, v topli hiši se lažje spočijem in naber
em novih moči za tekme,«je povedala Teja Gregorinova.
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JELOVICA SMO LJUDJE

JELOVICA
Na Jeloviziji je bil izbran Jelovčan leta 2013

Marko Ribnikarje bil decembra 2013 na zaključnem dogodku skupine Jelovica izbran za Jelovčana 
leta 2013. Kot konstruktor lesenih montažnih hiš je v podjetju zaposlen že 23 let. Svoje delo opravlja

zavzeto in natančno, rad pa priskoči na pomoč tudi kolegom.

Les je bil za Marka Ribnikarja zanimiv že od nekdaj. V 
krošnjah dreves je v rani mladosti gradil drevesne hišice.Tudi 
kasneje je pri odločitvi za poklic prevladal interes za les, saj je 
zaključil Srednjo lesarsko šolo v Škofji Loki, kasneje pa končal 
tudi Fakulteto za organizacijske vede v Kranju.

Kot konstruktor lesenih montažnih hiš seje v podjetju Jelovica 
hiše zaposlil leta 1990. Vsa leta dela na področju celostnega 
konstruiranja, obdelave in priprave potrebne dokumentacije 
za izdelavo hiše. Pridobil si je številne izkušnje in gradil znanje. 
Ko Marko dobi nov projekt, najprej pregleda dokumentacijo 
in s pomočjo računalniškega programa skonstruira hišo na 
podlagi načrta arhitekture. Sledi priprava podlog za izdelavo 
statike in elektrike v načrte. Marko tako pripravljene načrte 
potrjuje z naročnikom, upošteva morebitne spremembe ali 
dopolnitve in kasneje naroči material za izdelavo objekta. 
Med zadnjimi koraki je oddaja dokumentacije različnim 
službam znotraj podjetja ter posredovanje končnih načrtov 
naročniku.

»Ko sem pred 24 leti prišel v Jelovico, smo risali na risalni 
deski s svinčnikom in priložnim ravnilom. Danes je delo bolj 
avtomatizirano, z računalniškimi programi je bistveno hitrejše 
in res natančno lahko obdelamo in pripravimo potrebno 
dokumentacijo. Ne predstavljam si dela konstruktorja brez 
sodobne opreme,« primerja delo konstruktorja Marko 
Ribnikar skozi čas.

»A še vedno ostajajo rezerve, da bi bilo naše delo bolj 
učinkovito. S tem predvsem mislim na boljše sodelovanje in 
pretok informacij, dopolnjevanje baze podatkov in nenehno 
nadgrajevanje kataloga detajlov.«

Zadnja leta se največ ukvarja predvsem s hišami za nemški 
in švicarski trg, saj govori nemško. Komunikacija pri 
usklajevanju načrtov za želeno hišo med naročnikom in 
arhitektom tako poteka hitreje in neposredno. Marko včasih 
priskoči na pomoč tudi na terenu, če se pojavijo kakšne 
nejasnosti.

I

Sodoben večstanovanjski objekt v Švici je Ribnikarjev največji 
objekt, ki ga je obdeloval.

Ker je Marko v podjetju že dolgo, spremlja tudi transformacijo 
podjetja v zadnjih dveh desetletjih. Pravi, da je sprememba 
očitna, saj seje Jelovica razvila v sodobno, zeleno podjetje, ki 
je prijazno do okolja in delavcev. Kot pravi, verjame v svetlo 
prihodnost družbe, ker se zna prilagoditi novim zahtevam 
naročnikov, spoštuje predpise, pridobiva certifikate doma in 
v tujini ter razvija produkte v smeri energijske učinkovitosti.

Kako Jelovčana leta 2013 opišejo sodelavci?
Pravijo, da je Marko vsekakor natančen in zelo zavzet za 
delo, od jutra do poznega popoldneva ali večera, dokler 
obljubljeno delo ni narejeno. Redoljubnost je njegova 
značilnost, ki večkrat pride prav tudi sodelavcem pri iskanju 
različnih podatkov. V kriznih trenutkih od reagira preudarno 
in je zanesljiv. Sam pa pravi, da če lahko, vedno in z veseljem 
pomaga kolegom.

Poleg službe doma dokončuje še svojo hišo Jelovica in 
pripravlja magistrsko nalogo. Najbolj se spočije v naravi, ko 
se sprehodi do bližnjih hribov.
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PARTNER SE PREDSTAVI

JELOVICA
ODORFER
- Partner za trgovino, obrt in industrijo

Dolga tradicija in zaupanje naših stran
Začetki podjetja Odorfer Eisenhof GmbH, G raz segajo v 
leto 1804, ko je Jakob Miskay Edler v G razu odprl trgovino z 
železnino. Leta 1844 je podjetje prevzel Christof Odorfer, po 
katerem se podjetje imenuje še danes. Leta 1925 je podjetje 
prišlo v last družin Schell in Schneider in se po drugi svetovni 
vojni razvilo v veletrgovino za trgovino, obrt in industrijo. 
1967 seje podjetje preselilo na današnjo lokacijo, kjer je bil 
leta 1982 zgrajen nov prodajni center.

V letu 1994 je družina Schell postala edini lastnik podjetja 
Odorfer Eisenhof GmbH, 1996 leta pa je Hans Schell vodenje 
podjetja predal sinu Christofu Schellu, ki podjetje kot četrta 
generacija družine Schell vodi še danes.

V Sloveniji od leta 1995
Podjetje Odorfer d.o.o. Ljubljana je kot hčerinsko podjetje za 
Slovenijo bilo ustanovljeno že leta 1995.
Zaradi uspešnega poslovanja, predvsem pa zaradi potrebe 
po večjem skladišču, smo se leta 2004 preselili na današnjo 
lokacijo v Industrijski coni Črnuče.

Naša osnovna dejavnost je veleprodaja širokega nabora 
izdelkov za trgovino, obrt in industrijo:

- pritrdilne tehnike (vijaki, matice, zidni vložki, vijačni 
nastavki),
- pohištveno in stavbno okovje,
- vodila,
- rezalnih plošče in različni vezni elementi
- ročno in električno orodje.

Celoten prodajni program predstavljamo v spletnih 
katalogih, ki so dostopni na naši spletni strani 
www.odoerfer.si

Blago iz veleprodajnega programa prodajamo na celotnem 
slovenskem trgu. Med našimi kupci so tako velika proizvodna 
in trgovinska podjetja, kot tudi obrtniki in manjše trgovine. 
Naš veleprodajni program obsega preko 5.000 različnih 
artiklov, ki nam jih dobavlja matično podjetje. Obiščite nas 
tudi vi, saj verjamemo, da vam lahko ponudimo najboljšo 
kvaliteto.

Odorfer d.o.o. Ljubljana
Brnčičeva ulica 29,1231 Ljubljana-Črnuče
Tel.: 00386 1 561 24 03
Faks: 00386 1 561 23 36
GSM: 00386 41 661 839
e-mail: odoerfer@siol.net
www.odoerfer.si
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NAPOVEDUJEMO

JELOVICA

SEJEM DOM 2014
11.-16. marec
na Gospodarskem razstavišču v 
Ljubljani

Jelovica bo na največjem sejmu 
gradbeništva na 125 m2 predstavila 
svoje energijsko varčna lesena 
okna, vhodna vrata in novosti na 
področju lesenih montažnih hiš.

ŽELITE IZVEDETI VEČ O JELOVICI?

LAHKO NAS SPREMLJATE NA 
FB DRUŽABNEM OMREŽJU

f§£8k66k'*
Dvorana A2.

CENTER ENERGETSKIH 
REŠITEV
Hala 2 v BTC-ju v Ljubljani

V CER-u bomo skupaj z našimi 
partnerji na brezplačnih mesečnih 
srečanjih govorili o različnih 
problematikah in rešitvah, ki vodijo 
zasebne in poslovne uporabnike do 
večje energetske učinkovitosti. 
Koledar dogodkov si oglejte na 
www.cer-slo.si

Predstavljamo odgovornost do 

narave in skrb za okolje.

Spoznali boste naše nove energijsko 

varčne in okolju prijazne hiše, okna in vrata.

Dodajamo zanimive ideje za večje ugodje bivanja, 

včasih tudi le prijazno misel za lep dan.

Veselimo se vaše družbe.

Uredništvo JENOVICE: Jelovica d.d., Kidričeva cesta 58,4220 Škofja Loka.T: 04/5113 300, www.jelovica.si; info@jelovica.si;
Uredila: Alenka Popp Vogelnik s sodelavci, 04 2750 327, alenka.vogelnik@jelovica.si
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